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„СТАРА ПЛАНИНА" 
ПОСТОЯНЕН Д Е П О З И Т Н А : , 

СИРЕНЕ Н Е Б И Т О в варели и тенекии. 
КАШКАВАЛ БАЛКАНСКИ 
СОЛЕНА Р И Б А . Шаран и сом от Бандарма. 

„ v„ Скомрии и паламуд пресносолни от Ца-
р и г р а д . -

АЙВАЛИИСКИ Д Ъ Р В Е Н И МАСЛА 
САПУН чист бял Мителински 
КАЛКУТЕНИ нови 2V2 либри торби с право на ивнос 
ДЕЦИМАЛИ Германски от 100. доч 1000 кгр и др. стоки. 
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^ • 0БСТРУЩЙТЕ1 ПРОВОКАЦИИТЕ! 
Бяхме чули от устата ла сто

тици граждани предвижданията 
и предсказваният, че общинс
кия съвет на Варна, и състава, 
в който е конституиран,ще 6&-
де съвършенно неработоснобен. 

За жалост, оправдават се тия 
предвиждания и предсказвания. 
И като че ли комунистите с 
своята суровина и бясна дииа-
щина, от една страна, а боржуа-, 
яията с своята мекошавина и осъ
дителна толерантност, от друга, 
подготвят почвата аа един нов 
общински режим, работят, като 
че ли найоеърдно да доведът на 
чело на общинската власт хора, 
които пипер ще им' поднесат под 
носа. В това се обеждават. ся
каш, и най-върлите оптимисти. 

.* * 
От.21 того насам, от когато 

общинския съвет е свикан на 
извънредна сесия по най-важ
ните ла общината ни въпроси: 
прехраната, стопанството и ви -
нансиите й, ние сме свидетели 
на бури, ние сме * зрители на 
сцени, от които търпнем,, кои
то не предвещават нищо добро 
за общината, напротив, само 
алини й принасят, само рав-
тройство внасят в нейна вът
решен ред, в стопанството й и в 
Финансиите й. 

Бурите се подкладаха и сце
ните се инсценираха от кому
нистите с пълна преднамерен-
ност, не " случайно, ва да ком
прометират работоспособността 
на съвета, ва де дадът послед
но доказателство, че борясуазия-
та се е напълно веч изтъркала 
и ва нищо не може да бъде 

Лолевенп, че е вредна даже аа 
народните маси. На в с и ч к и 
предложени от постоянното 
нрисъдствие м я]р о и р и я т и я 
«а уреждането на прехраната, 
общинското стопанство и Фи
нансиите, комунистическата гру
па отговори с обструкция. На 
21 и на 22 тя, в един глас и 
в нескончаеми бъбриви речи бе 
решила да не даде въяможиост 
не съвета да МИСЛИ И решава, 
да ие го допустне да иде и и 

крачка напред г/т точкатд на за
мръзването. , ' 

Така постовен на точката на 
замръзването, съвета вамисли 
за один изход. . 

Всичкото бяше, че шумът , че 
обструкцията на комунистите 
се толкова повече василваше, 
колкото повече публичността на 
заседанията ставаше халатна, 
колкото повече трупаните кому
нистически тълпи в качество на 
публика ставаха нахални и с 
неуважение се отнасяха к ъ м 
съвета — колкото повече ст
раничните провокации бяха не-
въвдържими. 

На 23 съвета вае едно опре
делено становище спрямо всич
ките случайности и твърдо за
стана на него. Той съзнаваше, 
че въпросите, които си е сло
жил за раврешение, са въпроси 
нетърпящи обсолютно нито с 
един час отлагане — желание
то му бяше в тоя предпоследен 
ден на сесията да ги реши или 
ноне да тури началото на ре
шаването им т ъ й или инак. 
Обструкцията, обаче, стана още 
по-силна; нровакацинте от ст
рина на комунистическата пуб
лика станаха още по-нетърпими 
и съвета се оттегли да нроджл-
жи заседанието си и да вземе 
решенията си в общинския са
лон. Комунистическата група 
отказа да вземе участие в съ 
вета при иремястването му в 
общинския салон и последния с 
14 гласа, срещу 12 комунисти
чески, реши ивчернените въпро
си по прехраната и но експлоа
тирането на обшинскнте гори, 
съгласно внесените от посто
янното ггрисътетвие. предло
жения. 

На следующияг последен ден 
— 24'ХП — на сесията комунис
тите съветници измислиха дру
го средство за противодействие: 
не се явиха на заседание за да 
не се с ъ с т а в и к в о р у м , за 
откриването на з а с е д а н и е т о 
му. И тук сполучиха. Кворум 
нямаше и ' з а с е д а н и е т о 
от само себе се отлояеи за сле-
доющите дни. 

* * * 
Комунистите са ожесточени 

и с див бяс дишат срещу бур-
жуазията не току т ъ й случай 
но. Напротив, те се чувствуват 
люто уязвени. И ето защо: 

Сами комунистите предложиха 
за избирането анкетна комисия, 
която да анкетира делата на току 
що сменената тричленна общин
ска комисия. Съвета се съгласи 
и избра анкетна комисия, но даде 
й мандат да анкетира делата и 
на комунистическия общински 
състав, от управлението на кой
то датииЛт разстроените общин
ски Финансии и разсипаното об
щинско стопанство. Тая анкета 
в6'>си комунистическите лидери 
и воят срещу. 6оря:уазията ста
на неистовен, провалянето на: 
боржуазията се прокламира ка
то свещен дълг на цялата ко
мунистическа тълпа, която в 
първите два дни на заседания
та пълнеше Зала „Съединение." 

Друга една причина да са та
ка вбесени особен но комунис
тическите лидери не е само тая, 
че пред обществото е вече от
крито, че те оставиха на бор
жуазията едно наследство от 
една правдна !о6щинска каса и. 
2/в от 12-те милиона лева ле
тящи дългове., не само и че ва-
що ю основателно се подозира, 
че ще се открият престъпления 
и от друг немррален. род в де
лата на комунистическия със
тав, а ващото разрешаването на 
въпросите сло^кенй по дневния 

- ред на извънредната- сесия съ-~ 
образно с предложенията на 
постоянното присътствие, ще 
тури край на демагогията на тая 
клика; още и че редовето й ще 
се разредят, понеже и пред най-
затъпените тяхни ^ адепти ще 
стане явно, че днешния състав 
на Варненския общински съвет 
е т а к ъ в не на една класа, едно 
съсловие, една партия; а на ця
лото гражданство, че той е про
никнат от хуманността к ъ м ця-
докупно" бедствоющите граждан
ски маси, че мероприятиятаму 
целят общата благодат*, че той 
като е. прокламирал принципа 
на общата гражданска солидар 
ност, неизменно ще следна 'пъ
тя на правдолюбието к ъ м вся-
ки гражданин, невависимо от 
коя класа, кое съсловие ,и коя 
партия е. 

* 
С обструкциите и провокаци

ите на 21 и 22, с дезертиране-
то от васеданието на 23 и с бой
кота на 24 комунистите изиг
раха първия акт на своята ме
лодрама Какво още ще предприе
мат- за компроментирането и 
нроцалянето на съвета, не се 
внае. Но боржуазните пертии 

.воглаве л а своите съветници са 
длъжни да организират борбата 
си и противодействието си та
ка, че да изляаат победители — 
сега или никога. Място и вря-
ме за мислено няма — или ка
то юнак победител или като 
марцина сгазеи. 

Пркс» гетвующ. 

И 
Новото ни общинско управле

ние тук, в Варна, е поставено 
мея«ду два въпроса, които ще 
го издигнат или ваковаят, Това 
са въпросите за прехраната на 
варненското население и за оп
равянето Финансиите на общи
ната. 

Както на всякаде но големи
те градски центрове, и в Варна 
кризата в прехраната е една 
последица от влоумишленното 
заскъпяване на житата от ст

рана на спекулата, главно на 
спекулата от комунистите и на 
тия наши и чузденци търговци, 
които не искаха да-държат смет
ка за вътрешните нужди на стра- . 
ната, когато тям се бе представил 
случая да печелят пари, макар и 
с ценага на вътрешното наше 
нарушено спокойствие. Но осо-
бенно застрашителен характер 
взе тая крива в Варна, както 
веч съобщихме, при закриване
то на пътищата поради сняго-
вете и спирането да прииждат 
храни по железницата. Поради 
това Варна преживя тридневно 
Форменно гладуване, но все пак 
поради тая причина целият град 
е лишен и до сега от типово бра
шно и следва да се продоволст-
вува, изключително, с луксозен 
хляб на непоносимо скъпи цени. 

Другият въпрос, Финансиите 
на общината — поради разтрое-
ността на които кривата по 
прехраната взима особенно ос
т ъ р характер — са доведени от 
комунистите и наследилата ги 
тричленна комисия до един хал, 
който е докарал общината до 
Формен Фалит — L2 милиона 
лева летящи дългове се закръг
ляват през тази година, а 12 го-
логана няма в касата. 

Предприело е новото общинско 
управление.да даде едно задово
лително разрешение на тия два 
въпроса. Особенно голяма ам
биция е вложил в това новия 

„ ни кмет, г. Инжинер Т. Ата на-. 
сов, който прави героически уси-

" лия да превъвмОгне. ' ~" 
Първата негова работа бе да 

обезпечи сътрудничеството и на 
самото гражданство. И в тая 
смисъл направи своя п р ъ в по
зив, на който мелничарите и 
житарите се отзоваха най-бла
госклонно — те направиха най-
определенни декларации, че ще 
дадът всичката си подкрепа в 
разрешаването на кризатгг по 
прехраната и конкретизираха 
всичко, което могат да напра
вят, но веднага, в с ъ щ и я мо
мент още, едните и другите се 
натъкнаха на дилемата: ами па
ри ?! Ами средства?! 

Ослонения на общите съ-
чугетпия кмет и другарите му 
решиха: под 'дърво и под к а м ъ к 
да намерят и пари. Вторият а-
пел се отправи към банките и 
богатите търговци. Отзовалите 
се на тоя апел търговци наме
риха принципалния начин на 
разрешение и на тая трудна за
дача. Теоретично даже те кон
кретизираха своето решение: 
банките и търговците да аван-
сират срещу платежни запове
ди, вааимнообразно, 2 милиона 
лева на общината така : един 
милион банките и един милион 
търговците. Остава само прак
тически да се изпълни това ре
шение. Но . . явяват се пречки. 
Ако пречките се отстранят и 
паричния въпрос за -отвързване 

'ръцете и главата на общината 
но избрания начин добие своето 
реализиране, кризата в прехра
ната ще бъде най-щастливо раз
решена, както следва: постъп
ленията в общинската каса ще 
посрещат нуждите по прехра
ната, а, заема от банките и т ъ р 
говците — който ще е бевлих-
вен и ще се изплати от общи
ната едва к ъ м половината на 
май 1923 год. — ще има да по
срещне заплатите на чиновни
ците и служащите в общината 
за ивтекло и б ъ д ъ щ е вряме, до 
като общинската каса се улесни 
с средства да Почне да ивплаща 
и заплатите .на слуясебния си 
персонал редовно, паралелно с 
поддъря«ането на прехраната. 

Трудностите, яа които става 

реч, ще се отстранят, вярваме, 
защото крупните търговци из
казват своето съгласие да да
дат всички необходими гаран
ции на банките, които изказаха 
колебание да се ангажират, в-
зделката, щото последните да 
авансират един милион лева бев-
лихвени наг общината в ваем. 

Разрешението на кривата по 
прехраната и тия по ваплатите 
на чиновниците и служащите 
ще улесни общинския съвет в 
замисляне върху средствата ва 
консолидирането и стабилизира
нето и на общ. дългове, Финан
сиите и стопанството, т ъ й грозно 
разстроени и влошени от кому
нистите. 

Р S. В последния час научих
ме, че банките изнамерили и 
показали практическия начин 
ва снабдяването на общината с 
два милионен ваем и кривата ва-
доволително ще се разреши. 

Тжргов.-икономически сведения. 
Тютюневите реколти. 

По ОФИЦИЯЛНИ сведения от 
българското търговско минис
терство се внае че тютюневата 
реколта в Левант т. г. не е би
ла особнно добра. В Тракия 
дългата суша прев лятото е при
чинила такива загуби, че едва 
половината от миналогодишно
то количество ще може да из
лива на пазаря. За Ксанти и о-
колността намалението възлиза 
на 1 милион, кгр., а ва Гюмурд-
жина и Източна Тракия IV2 
милиона. От голямата суша е 
пострадало и качеството — л и с 
тата не са т ъ й ФИННИ, както в 
нормални години. 

В Неточна Македония (облас
тта Карши Яка), както и в о-
колността на Солун, с ъ щ о не е 
по-добро положението на тютю
ните. 

Значително по-малките коли
чества, които ще И8ля8ат,т. г. 
за пазаря, с предназначение «а 
ивнос, с ъ предизвикали едно по
качване на цените. Американс
ките купувачи, като се възпол
зуват от внезапното и силно 
покачване на тяхната валута, 
побъзаха да закупят останалите 
от реколтата прев 1020 г. коли
чества по 17 драхми оката. 

В Анатолия — прочутата тю-
юнева област по протежението 
на Черно море — реколтата е, 
също тъй , средна. Общата бе-
ридба се изчислява на й/г мил. 
кгр., срещу 2 мил. миналата го
дина. Басра и Тахова са особно 
много пострадали. За останали
те от 2 години запаси се плаща 
вече тройно от предните цени. 

За новата реколта цените се 
движат между 80 до 200 пияе-
тра за самсунските тютюни, 
според качеството, а тия от 
БаФра и Аладжам, които са по 
ФИННИ от самсунските, стоят по 
цени по-долу — едва Достигат 
от 50 до 185 пияетра. 

Провинцията Айдин (Смирна) 
т г. едва изкара 7—8 мил. сре
щу 12 милиона прев 1920 г. и 
то по качество с ъ в ъ р ш е н и о 
долно. Посевите в полетата на 
Ивмид и Бруса, поради гръцко-
турската война са онищожени, & 
някои (запазени) не са моглн 
да бъдат обрани; много са ос
танали необработени. 

Квказските, особенно сохумс-
кия; тютюни са т. г. добри по 
качество. Там тютюневата трж-
говия е оживена, но цените сто
ят под анатолийските, 

Нашата тютюнева беридба т . 
г. е средна както по количест
во, та на и по качество, яо в 
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КРЕДИТНО АКЦИОНЕРНО Д-ВО „ЗОРА" - ВАРНА, 
преименува се в , 

„ Ш Г А М О М Н Д Ш ТЖРГ. БАНКА" 
с основен капитал 3,000,000 лева златни сме срон 50 години начнная 

от 1 януари 1922 год 
Съгласно решението на извънрденото общо събрание на акционерите на същото друже

ство от 4 септемврий т. г., дапе се мандат на управителния съвет за увеличение капитала на 
3,000,000 лв. зл в GOOO акции от по 500 лв- зл едната, с оглед към новото време в търговията, 
индустрията и главно тютюнопроизводството в Царството 

Бжлгаро-Холандската Търговска Банка има за цел преди всичко стремеж да възбуди жив 
интерес между всички тютюнопроизводители, в страната, за подобрение в качествено отношение 
на българските тютюни; стремеж към модернизиране фабрикацията за експорт на тютюни, като 
за тая цел се построи модерна фабрика когато капитала и средствата бъдат засилени на Бан
ката; стремеж за създаване допозити на български тютюни в по-големите центрове: в странство; 
дирене, пазари за всички български доброкачествени тютюни и даване пълна информация за дей
ствителните цени на тържищата за тютюни в странство; издаване периодическо списание или 
информационен вестник по тютюневата култура. 

За реализирана на гореизложената цел отииива се 

ПУБЛИЧНА ПОДПИСКА 
зз продажбата на 4000 акции от по 500 лв. зл едната, да м е д ш о условия: -. 

1) За старите акционери от Д-во „Зора" са блокирани 1000 нови акции по 500 лева една
та, т. е. ще се даде по една нова акция срещу 5 стари акции of no 100 лева, които ще бъдат 
изплатени и заменени най-късно до 30 юний 1922 год. 

2) Блокират се 1000 акции изключително за земледелци тютюно-производители. 
3) Останалите 2000 акции са свободни за публиката.' 
4) Подписката започва от датата на публикацията и свършва на 10 януарий 1922 година 

по 12 часа по обед. 
5) Емисионния курс на акцията е 500 лева златни едната, разноските по отпечатване на 

новите акции и гербовите марки. 
6) Мобилизирането на капитала става така: а) от внесения напълно капитал от старите ак

ционери на Д-во „Зора"; б) 40°/о при откриване на публичната подписка,а остатъка се събира 
по решение на Управителния Съвет, според нуждите на Банката. С неизправните акционери 
постъпва се съгласно наредбата на чл. 158 от Търговския Закон. 

7) Срещу внесените суми издават се разписки подписани от получателя на сумата, които 
ще се повърнат в касата на Банката при получаване на оргиналните акции. 

8) На невнесения капитал от 1 януарий 1922 година плаща се 10% годишна лихва до 
поискването му. . - ' . . -

9) След закриване на подписката — 10 януарий 1922 година 12 часа по обед —' ще стане 
реПартиция на акциите от Управителния Съвет. 

10) Подписката се открива при следните банки и места: София -:— при Централната Банка, 
Братия Маджункови и А. Хр. Пиперевски; Дупница — Банка „ О т е ч е с т в о " ; Кюстендил— По
пулярната Банка; Т.-Пазарджин — Банка „Отечество"; Пловдив — Селска Банка и Тракийска Бан
ка; Ст.-Загора — Дружество „Земледелец" и Банка „Отечество"; Анхиало — Банка „Черно Море"; 
Айтос — Земледелската Банка; Хасково — Бжлг. Земл. Банка; Пйшмаклж — Бълг. Земл.'Банка; 
Плевен — Търговската Банка; Червен Брег -—Банка „Напредък"; Русе — Вратня Маджункови; 
Разград — Д-во „Зора"; Ески-Дшумая — Д-во „Бъдащност"; Шумен —, Търговската Банка; 
Провадия Д-во „Прогрес"; село Крумозо (Варненско) — Д-во „Извор"; село Руслар — Д-во „До--
верие"; село Д. Чифлик.— Христо Павурджиев търговец; Ва]жа — Трифон Ников търговец-мел-
ничар и Кантората на Д-во „Зора ,и 

гр. Варна, 20 Декемврий 1921 г. От Управителния С ш т -
страната има голями зачаси от 
Предишните две години, когато 
реколтата бе отлична, че нама
лението т. г. не играе роля. 

Швейцария. 
Швейцария, чиято валута е 

.тъй висока, е също але засег
ната от икономическата и Фи
нансова крива, която бошува в 
Европа навсякаде и швейцарс
кия народ не по-малко страда 
от тая крива, именно поради 
високия курс на швейцарската 
монета. Обущарството, часовни-
карството, бродерията и други 
голями индустрии в Швейцария, 
поради невъзможността да на
правят никакъв износ, се изто
щават от тежка крива. Въпре
ки старанието на швейцарското 
правителство да намали безра
ботицата, напротив, тя расте в 
застрашителни размери. 

За борба с безработицата пра
вителството: 1) 'Предвиде спе
циален кредит от 66 милиона 
франка за разни предприятия, 
2) предвиде специални кредити, 
които'да-се раздават във вид 
на помощ на равните индустрии 
и работници, които поради своя
та специалност (часовникарскй 
и бродерийни), не могат да бъ
дат ивнолвувани ва друго; 3) 
обсъди дали да се ирибягне към 
ивкуственно намаление курса на 
швейцарския Франк, но предло
жението на Финансовия мини-
стр да се имитират известен 
брой банкноти, които да се га
рантират с 80"/о налично влато 
е .срещнало силна опозиция и е 
оставено нераярешено. 

Варненско шржище. 
28 декември 1921 год. Варна. 

Тържището ни гледна да е 
тихо и бездейно. Слаби продаж

би в колонияла, еъвършенно 
слаби — в маниФактурата и ко
жарските стоки. Всички стоки, 
бев равлика, запазват цените си 
от миналата седмица. Никакви 
прииждания на стоки от стран
ство не станаха, освен 4—5 пар
тиди солена риба — скумрия и 
паламида от Цариград. Поради 
това и пристанището е слабо 
дейно. Товаренето на жито и 
брашна също е ограничено, за
щото мелничарите експортери 
и житарите такива имат анга
жимент с общината за продо
волствуването на населението в 
разстояние на 20 днии за изпъл
нението на ангажимента си пре
дават на общината готовите си 
брашна и жито. Поради то
ва и стоковата борса е в пълно 
бездействие, защото приижда
щите с жито вагони от стан
циите из вътрешността се пре
дават на общината върху пред
варително договорена цена 5 л, 
кгр. с примес до 10°/о. Мелни
чарите продават брашната «и 
(бялите) по 6 л. кгр. В обора 
(градската,житна борса) ед.що 
много малко зърнени храни 
прииждат. 

На всички тдргобци и индуст-
риялци, които празднуват новата 
година по официалния налендар 
честитим новата 1922 година. 
Пожелаваме да им донесе тя доб 
ра работа и добри печалби, да ги 
спаси от беди и озари с щастие. 

Търговските джлгове НАМ Ан
глия. „Нир Пет" съобщава, че 
е постигнато съглашение с ан
глийските кредитори на българ
ските тАрговци в смислл : дъл

говете да се изплатят до 6 го
дини, като до изплащането ще 
се плаща 5 на сто лихва. Пла
щанията, за които кредитора би 
настоял да станат преди тоя 
срок, ще се плащат върху 200 
лева английска лира. Въпроса 
ва плащане лихва за времето 
през войната е оставен висящ 
за обсъждане при всяки отде
лен случай. Българските деле
гати г. г. Кр. МутаФов и Д-р-
Касъров са на. път ва Бълга
рия и на скоро ще се виаят по
дробностите. ; 

Починал е на; 25 т. м. бившия 
министр -на търговията, Жечо 
Бакалов, и на 26 същи "е бил 
иогребен в СОФИЯ, При разтрое-
но вдравие, покойния бе изпра 
вен пред държавния съд като 
съподеждим но делото > срещу 
кабинета Д-р В. Радославов и 
от друга страна, останал край
но беден, бев всякакви средства 
да подържа семейството си, ед
ното и другото ускориха смърт
та му. Бог да прости добрия и 
благия Жечо. 

Благотворителност. Не може 
да осгане не трогнат от делата, 
които от 1-2 години насам пра
ви Българското Пивоварно Д-во 
в Шумен. Освен о г р о м н и т е 
суми за снабдяване с електри
ческо осветление града Шу
мен, напоследък то "е отпус
нало за облаготворяване 1()0 
ХИЛЯДИ лева на инвалидите от 
войната и 60000 лева^на Жен-
ското Благотворително Д-во „Ро
долюбив" д-г си построи здание 
за професионално училище. Ос
вен това определило е да слага 
по един лев на всеки продаден 
хектолитр бира за в полза на 
фонда на инвалидите. От душа 
иохваляваме тия добри, дела на 
Почитаемото Д-во. 

Изравнително бюро. Централ
ното управление на Б. Н. Бан
ка е уторивирало клона си вд.в 
Варна за основаването на едно 
Изравнително бюро (Chambve <le 
Compensation, или, както в ня
кои места се именува —- Kbri-
enkhaus) ва да се васили чеко
вата служба и уравнението на 
сметките на търговците и бан
ките да се иввършва своевре
менно, а ваедно с това и парич
ната криза да се смегчава. То 
зи институт съществува в Аме
рика, Англия, Германия, Фран
ция, Австрия и даже в Швей
цария и принесъл е ценни ос-
луги и огромни ползи в служ
бата, която е предназначен да 
ивнършпа. Местния клон, в ли 
цето на директора си, г. Ста
нев, е свикал две събрания-под 
ред от местните частни и кло
нове на банки, предполагаеми 
членове на бюрото и е сонди
рал тяхното мнение. Местните 
банки охотно се отзоваха на и-
деята и г. директора Станев се 
е вагрижил за д о в ъ р ш в а н е 

организационната ра
бота на института. Изработена 
е конвенцията, а също и пра
вилника, но който ще се' извър
шва службата по изравнението. 

Индустриялсно събрание. Като 
продължение от събранието на 
варненските гидустриялци от 
23 того, те, във внушителен 
брой се явиха в локала „Буле
вард" и едногласио и еднодуш-
но решиха да направят един 
бевлихвен заем от 500 хиляди 
лева на общината на изплаща
не неизплатените от нея вапла
ти иа служащия общински пер
сонал. Нрави впечатление вся
кога, че индустриалците са с 
по-добри схващания на нещата 
и моментите и -действуват бър
зо и солидарно. 

-Утвърдено е от търговското 
Министерство решението на Вар
ненската Търговско-Индустри-
ялна Камара за Мелничарския 
курс. Записванията на курсис
тите следва непрекъснато. За
нятията ще почнат на 2 януа
ри 1922 година. 

На 26 того се откри в Габ
рово двумпсечния курс по мо
дерно рбущарство, който се ръ
ководи от виенския майстор мо-
делиор, Андон Зайтер. 

Нови желязнопдтни разписания. 
I. Тулово. Казанлък два пъти 
в ден: 3 часа и 3.1 минути ве 
черта и. 8 .часа сутринта; Ка-

. занлък-Тулово два пъти в ден: 
5 часа 30 минути вечер и. 10 
часа 14 минути сутрин. 

II. Синдел— ДОЛНИ-ЧИФЛИК : 
6 часа 16 минути сутрин; ДОЛ
НИ-ЧИФЛИК — Синдел 10 часа 
27 минути сутрин. В Долни-чи-
ФЛИК пристига в 7 часа 50 ми
нути; в Синдел се връща в 12 
часа по обяд; И двата са във 
връвска с директните, тренове 
от Варна ва СОФИЯ и от СОФИЯ 
ва Варна. 

Индустриялна среща. Варпен. 
ското Индустриялно Д-во щ 
решение и задължава всички 
членове в мнееца. еднъж — „ 
първата сряда на всяки нопо 

• встъпил мясец — да са явява? 
в установения локал на индус. 
триялна среща за равмена "щ 
мисли по въпроси интересува. 
щи индустрията \ 

Долния Дунав, но територия. 
та на Ромъния е вамръзнад но' 
цял/iTQ протежение до Су.Липа 
В Браила и Галяц има на брой 
76 морски голями параходи кои. 
то est останали в леда непод. 
иижии. Те ще ммадч стоят там 
до -пълното отмравяване-'; ц'а 
Дуипиа- - "л~\~: 
Sindicatul Agiicol al Jud-tul Jilov 
н Букурещ, Кялп Виктория Jsf2 
43, желае да купа 4 вагона ар 
иаджик от България. 

Интересующите се могат да 
се отнесат направо към въп
росния синдикат ва сиоразуяе. 
ние. 

Пожар. Прев но ща на 20.ХЦ'ц 
магазина на Братия Ардити, у. 
лица „Габровска", в Варна избух
на ножар, който уиожари всич
ката стока в него, пресмятана ва 
около един милион лева. Пожа
ра обве и уиожари и помеще
нието на кантората на-.комиси
онерите Минчев & Христо». За
губите на последните още не се 
виаят. Лиасен е от уножаряване 
магазина на Саламон Коси, но 
голяма, часг от неговата стока 
е аварирана и загубите му не 
са малки. Никой с иолоясител-
ност не може да каже на в'(о 
се длъжи пожара. 

Предполага се, че в българска
та интернационална банка ще 
вземат участие с капиталите си 
и капиталисти и банки от стран
ство — от Америка, Англия, 
Франция, Швейцария и други 
държави. 

ОбЩОТО събрание на индуст
риалците във Варна, което еж-
сгоя на 25 този мясец реши: 
на 25 Февруари идната 1922 Го
дина да даде, -вечеринка аа п. 
полза на дружественните Фон
дове. Вечеринката ще - бъде 
нредшедствувана с една . обща 
изложба на индустриялни про
изведения от цялата страна, 
която ще трае една цяла сед
мица — от 19 до .26 Февруари, 
включително. Във вечеринката 
ще се разиграе и една органи
зирана предварително томбула 
or предмети, които ще бъдат 
иодарени от индустриялните за
ведения. Програмата и подроб
ностите за ивложбата ще сеив-
работят и съобщат от управи
телния съвет: на Варнен. Инд 
Дружество. 

Поща. 
. Лозю Делчев — с. Демирдеш. 

Пратените от Вао 100 Лева се 
получиха в редакцията ни. Бла
годарим, -_ч, '- , ., 

ВАРНЕНСКО 1РАДСКО ОБЩИНСКО УПРАВЛЕНИЕ. 

О В Я В Л Е Н И Е 
• № 32616 . . y-V 

гр. Варна, 24 декември 1921 година/ ' ., 

В допълнение на обявлението Д?. 30832, публикувано в 
брои 204 от т. г. на Държавен вестник, обявява се на интере-
сующите, че на 10 януари 1922 год.'в 10 часа сутринта в кан
целарията на Варненското окръжно Финансово управление, ще 
се произведе търг с ЯВНА конкуренция за продажбата , » 
следните правни общински места: В квартал 527 парцел 1Й от 
2/2,80кв. м; 528 иарцел Ц от 232,60 кн. м.; 530 парцел -16 
от 222,20 кв. м. и 233-а парцел .\° 7 от 182 кв. м. и 30 кв. с. 
м. валога се иска 57о вжрху първоначалната цена, която Щ« 
се определи на търга от тържната комисия, който ще се ш-
равни според добитата сука. 

Наддаването ще става за един квадратен метр. 
Тлржните книжа съ на расноложение на интересгюши" 

се всяко работно време в общинското управление. 

иом. Кмет: Георги Михайлов. 
и. д Секретар: х. Н. Иванов. 

Дечатниц! Д Тодоров ,-, Варна. 


